
Protok61 Nr 512011 

z posiedzenia Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa 


w dniu 22 czerwca 2011 r. 


Posiedzenie rozpocz«to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowi'l zat'lcznik do protokoJu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Z-ca Burmistrza Pani Zdzistawa Mrozek 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Porcebska 
3 .P.o Glownego Ksicegowego - Pani Renata Lubiarz 
Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin Kwasniok powital zebranych i przedstawil 

projekt porz'ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednogtosnie / 6:0:0 /przyj«li proponowany porz'ldek 

obrad. 


Ad.! 
Projekty uchwal do konsultacji : 

- Projekt uchwaty w sprawie : statut6w sotectwa 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze radni otrzymali do zapoznania s ice szablony 

statu tow solectwa oraz Osiedla Oracze. 

Na Sesji do zatwierdzenia do konsultacji bcedzie przygotowanych 14 uchwat dla 

kazdego solectwa odrcebnie oraz dla Osiedla Oracze . 

Pan i Por«bska omowiia w/w projekt . 

W wyniku dyskusji czlonkowie Komisji wi«kszosci'l glosow / 4:2:0 / 

zaproponowali : 

- aby w § 16 ust.3 - termin nastcepnego zebrania wiejskiego odbyl sice po uplywie 


30 min od pierwszego usta lonego terminu w tym samym dniu 
- aby § 44 ust. 2 otrzymal brzmienie wg wersji II tzn. 

"2.Fakt zlozenia sprawozdania musi znalezc potwierdzenie w protokole 
Zebrania Wiejskiego" 

W § 38 czlonkowie Komisji budzetowej poparli zapis zaakceptowany przez 
Komisjce oswiaty 0 brzmieniu : 

§ 38 
I.Pierwsze posiedzen ie nowo wybranej Rady Soleckiej zwoluje soltys w 

terminie do 30 dni od daty wyboru. 
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2.W razie niemoznosci v.'Ykonania przez soltysa czynnosci ,0 ktorej mowa 
w ust. 1 spowodowanej przemijajqcymi okolicznosciami , pierwsze 
pos iedzeni e Rady Soleckiej zwoluje wyznaczony przez so:ltysa czlonek 
Rady Soleckiej 

3.Jezeli sohys nie dopeini obowiqzku , 0 kt6rym mowa w ust. 2 pierwsze 
posiedzeni e moze zwolac kazdy czlonek Rady SOfecki ej 

4.W razie uporczywego uchylania sil( sohysa od wykonywani a swoich 
obowiqzkow zastosowanie majq przepisy § 39 

- Projekt uchwaly w sprawie : statutu Osiedla Oracze 
Wzorem wczesni ejszego projektu uchwaly czlonkowie Komisji wi l(kszosciq 
glosow zaproponowali w §16 ust. 3 , aby termin nastl(pnego zebrania 
odbyl sil( po 30 minutach od pierwszego ustalonego terminu w tym samym dniu. 
Natomiast w § 44 wil(kszosciq glosow poparli zapis 0 brzmieniu : 
"2.Fakt zlozeni a sprawozdania musi znalezc potwierdzenie w protokole 

Ogo lnego Zebrania Mieszkancow" 
Zaakceptowa li takze zapis § 38 0 brzmieniu : 

§ 38 

1.Pierwsze posiedzenie nowo wybranego Zarzqdu zwoluje Przewodni czqcy w 
terminie do 30 dni od daty wybOIU 

2. W razie ni emoznosci v.'Ykonania przez Przewodniczqcego czynnosci , 0 

ktorych mowa w ust.1 spowodowanej przemijajqcy mi okolicznosciami, 
pierwsze posiedzenie Zarzqdu zworuje Zast~pca 

3.Jezeli ani Przewodniczqcy ani Zast~pca nie dopeini obowiqzku zwolania 
p ierwszego posiedzenia , pierwsze posiedzenie moze zwolac kazdy czlonek 
Zarzqdu 

4.W razie uporczywego uchylania sil( Przewodniczqcego od \'.'Ykonywania 
swoich obowiqzk6w zastosowanie majq przepisy § 39 

Ad.2 
W podsumowaniu analizy - czlonkowie Komisji nie wni esli uwag do : 
sprawozdania fi nansowego , sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Toszek 
za rok 2010, sprawozdania z \'.'Ykonania planu instytucji kultury oraz informacji 
o stanie mienia Gminy Toszek. 

Ad.3 
Komisja zapoznaia sil( z wnioskami Komisji Rewizyj nej po analizie 

sprawozdani a z \'.'Ykonania budzetu Gminy Toszek za rok 20 I 0 . 

Radny Herbert Kocur - Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytal i pokrotce 

omowil opracowane wnioski . 

Wnioski stanowiq zalqcznik do protokolu. 
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Ad.4 
I I Projekt uchwa1y w sprawie : zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2010 rok 
Cz1onkowie Komisji zapoznali sitt r6wniez z opiniqRegionalnej Izby 
Obrachunkowej 0 przed1ozonym przez Burmistrza 1'oszka sprawozdaniu z 
wykonania budzetu Gminy oraz z opiniqKomisji Rewizyjnej w tej sprawie 
I zai. do protoko1u I . 
Komi sja nie wnios1a uwag do w/w projektu uchwaly. 
21 Projekt uchwa1y w sprawie : udzielenia Burmistrzowi 1'oszka absolutorium 

z tytu1u wykonania budzetu Gminy 1'oszek za rok 2010 
Cz1onkowie Komisji zapoznali sitt z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie : 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi 1'oszka za 201 Or. I zal. do protoko1u I . 
Komisja nie wnios1a uwag do w/w projektu uchwa1y. 
31 Projekt uchwa1y w sprawie : zmiany nazwy ulicy w Paczynie. 
W w/w sprawie zosta1a przeprowadzona konsultacja spo1eczna na zebraniu 
wiejskim w dniu 4.04.20 lOr. gdzie zaakceptowana zostaia nazwa 
ul. Klasztorna . 
Komisja nie wnios1a uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
41 Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia op1at za swiadczenia w przedszkolu 

pUblicznym prowadzonym przez Gmintt 1'oszek 
Komisja zapoznal:a sitt z protokolem z przebiegu konsultacji , z kt6rego wynika , 
ze nie wplynttia zadna opinia dotyczqca w /w projektu 
Czlonkowie nie wniesli uwag do powyzszego projektu uchwaly 
51 Projekt uchwa1y w sprawie : ustalenia odp1atnosci za swiadczenia w 

oddzialach przedszkolnych przy szkoiach podstawowych prowadzonych 
przez Gmil1tt 1'oszek 

Z protokolu przebiegu konsultacji wynika , ze nie wplynttia zadna opinia 
dotyczqca w/w uchwa1y. 
Komisja nie wniosla uwag do om6wionego projektu uchwaly. 
61 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy 1'oszek na rok 20 II 
Projekt dotyczy wprowadzenia zmian w zal:qczniku Nr 4 do uchwaly budzetowej 
w zwiqzku z podjttciem uchwaly w sprawie zmian w budzecie Nr IX/59/20 11 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu uchwaly. 
71 Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy 1'oszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia zabezpieczonych srodk6w w wysokosci 12.000 
zl na realizacjtt wydatk6w biezqcych zgodnie z planem finansowym na terenie 
Osiedla Oracze 
Komisja nie wniosla uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
81 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy 1'oszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w pochodz'l.cych z wyp1aty 
odszkodowania w wysokosci 1.343 ,50 zl na sfinansowanie koszt6w naprawy 
autobusu. 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu uchwaly. 
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91 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 16.000 zl na 'vvyptat« 

ekwiwalent6w czlonkom OSP za dzialania podczas akcji gasniczej pozaru na 

terenie Toszka. 

Komisja nie wniosla uwag do przygotowanego projektu uchwaly. 

101 Projekt uchwaly w sprawie : nadania statutu Zespolowi Obslugi Plac6wek 


oswiatowych w Toszku 
Sekretarz Gminy poinformowala , ze przej«cie zadan z zakresu plac 
pracownikow oswiaty spowodowalo koniecznos6 wpisania tych zadan do statutu 
Zadania Zespolu obejmuj'l. w szczeg61nosci : 
- zakres organizacji i zarz'l.dzania placowkami oswiatov.'Ymi 
- zakres obslugi finansowo-ksi«gowej , rachunkowosci i gospodarowania 

budzetem 
- zakres zadan pozostalych 
Z-ca Burmistrza Toszka Pani Zdzislawa Mr6zek dodala, ze propozycja 
przej«cia zadan zostala uzgodniona z Dyrektorami placowek oswiatowych. 
Komisja nie wniosla uwag do przedstawionego proj ektu uchwaly. 

Ad.S 
Po rozpatrzeniu pisma Rady Soleckiej Pniowa Komisja jednoglosnie popada 
prosb« 0 przeznaczenie srodk6w pochodz'l.cych z wynajmu sali w wysokosci 
1.1 20 zl na pokrycie cz«sci koszt6w utrzymania swietlicy wiejskiej 1energia , 
opal I . 

Komisja zapoznala sit( z pismem Klubu sportowego Zamkowiec z prosb'l. 0 


pomoc w wykonaniu niezbt(dnych prac zabezp ieczaj'l.cych : 

-zabezpieczenie dachu przed przeciekaniem 

- otynkowanie budynku 

- wykonanie ogrodzenia. 

Czlonkowie Komisj i poparli propozycjt( Komi sj i oswiaty przekazania spraw 

zawartych w pismie Komisji Rewizyjnej do przeanalizowania. 


Komisja zapoznala si« z wnioskiem Stowarzyszenia Edukacji Rowiesniczej 0 


udzielenie wsparcia finansowego w v.'Ysokosci 2.668 zl na realizacj t( projektu 

"Filmowy Toszek" 

Komi sj a jednoglosnie popada przyznanie wnioskowanej dotacji. 


Komisja zapoznala si« z pismem Dyrektora Rewitalizacji Dworc6w Kolejov.'Ych 

dotycz'l.cego zawiadomieni a iz z powod6w ekonomicznych nie s'l. w stanie 

zagwarantowac dal szego utrzymywania dworca kolejowego w Toszku. 

Po zapoznaniu si« z trzema wariantowymi propozycjami - czlonkowie Komisji 

pozostawili pismo bez odpowiedzi . 
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Poinformowano r6wniez cZfonk6w Komisji 0 mozliwosci przygotowania 
kolejnych projekt6w uchwa! na Sesj~ Rady Miej skiej : 
- w sprawie : powolania Skarbnika Gminy 
- w sprawie : przyznania srodk6w na pokrycie koszt6w przejazdu i 

ubezpieczenia grupy 13 dzieci i dw6ch opiekun6w do gminy Hohenau. 
Koszty pobytu ponosi gmina niemiecka.Dzieci zosta!y wy!onione ze szkoly 
podstawowej i s'l laureatami konkurs6w j ~zyka niemieckiego 

- w sprawie : dofinansowania do zakupu drabiny strazackiej dla OSP w 
Kotulinie 

Ad.6 
Radny Herbert Kocur jako jeden ze wsp61organizator6w Dnia Muzyki , kt6ry 
odbyl si~ w dniu 21.06.2011 r. poinformowa! , ze wysokosc dotacji na ten cel 
nie zostala przekroczona. 
Czlonkowie Komisji podzi~kowali za zorganizowanie wspanialej imprezy i 
wyrazili nadziej~ , ze impreza na stale wpisze s i~ do repertuaru kulturalnego 
gmmy. 

Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin Kwasniok 
podzi~kowaJ: zebranym za udzial: i zakonczyl: posiedzenie 0 godz.18.30 

przewodnicr misji 

Mar2i-{¥wasniok 

http:godz.18.30

